
Referat fra bestyrelsesmøde i DTS Chefkredsen den 7. februar 2023 

 

Deltagere: Bjarne H Madsen, Kurt Callesen, Dorrit Larsen, Ole Bjerne Sørensen og Eva Sørensen 

 

Orientering fra formanden 

Møde med ADST:  

Rammerne for PULS og 1:1 blev drøftet. Begge dele er obligatoriske – dog kan der være forskel på 

frekvensen for 1:1 samtalerne. I forhold til PULS er det stadig frivilligt, om vi bruger den digitale 

udviklingsplan, men det er fornemmelsen, at næsten alle i Koncernen er gået over til at bruge den.  

Ligeledes blev der på mødet med ADST drøftet honorering for særlig indsats af ledere i funktion i højere 

lederstilling – samt aflønning heraf. Tillæg gives for det antal måneder, som man har fungeret i den højere 

stilling. Dog skal man minimum have fungeret i 3 måneder for at få tillægget.  

 

DTS har rettet henvendelse til Toldstyrelsen omkring distinktioner til Souschefer, idet en Souschef er tildelt 

distinktioner, som svarer til en lederstilling. Hvilken holdning har DTS til det? Bestyrelsens holdning er, at 

når ledelsen i Koncernen ikke vil anerkende, at der er kommet et ekstra ledelseslag (i form af souschefer), 

så skal deres evt. uniform heller ikke udvise, at de er chefer. De to ting skal passe sammen.  

 

Bestyrelsen har desuden drøftet aktuelle personalesager.  

 

Økonomi 

Årsregnskabet blev fremvist, og ligger nu klar til godkendelse hos revisorerne.  

Vi har talt om, at der i det kommende budget, skal sættes penge af til medlemsmøder – både i øst og i vest.  

 

Ref.: Eva Sørensen 


